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Zastępca Dyrektora Biura Planowania Przestrzennego – p. E. Szczepińska 

Witam Pana na dyskusji publicznej na temat projektu planu Siewna – Kuźnicy 

Kołłątajowskiej, jest to drugie wyłożenie projektu planu, w wyniku rozpatrzenia uwag została 

powtórzona procedura i teraz mamy właśnie termin drugiego wyłożenia. Drugie wyłożenie 

projektu planu rozpoczęło się 19 grudnia i będzie trwało do 22 stycznia, termin składa uwag 

do 5 lutego, a termin rozpatrzenia 26 luty. Projekt planu wykonywany jest w Biurze 

Planowania Przestrzennego, po proszę teraz Pana Tomasza Babicza z zespołu projektowego 

żeby przedstawił ten projekt, aby przedstawił zmiany, które tutaj zostały wprowadzone, a 

później zapraszam do zadawania pytań. 

 

Projektant planu Pan Tomasz Babicz 

Na dzisiejszą dyskusję przygotowałem krótką prezentacją, pokazane są tak naprawdę te 

zmiany, które zostały wprowadzone po pierwszym wyłożeniu do publicznego wglądu, które 

się odbyło w wakacje, znajdujemy się po północnej części Krakowa, obszar planu obejmuje 

kilkanaście działek częściowo zabudowanych, w większości są to prywatne działki, tylko 

jedna działka jest w posiadaniu gminy miejskiej Kraków, według Studium znajdują się w 

kategorii terenów MN czyli zabudowy mieszkaniowej niskiej intensywności, ponadto 

znajdujemy się na obszarze obowiązującego planu zagospodarowania przestrzennego Górka 

Narodowa – Zachód uchwalonego w 2006 roku, sporządzanego na zewnątrz Biura 

Planowania Przestrzennego, w tej chwili zmieniamy niewielki fragment tego planu. Tutaj 

przedstawiamy wersję z pierwszego wyłożenia, gdzie pojawił się nowy korytarz drogowy i 

tak naprawdę to była główna zmiana w rysunku planu względem projektu Górki Narodowej – 

Zachód, po uwzględnieniu dwóch uwag złożonych do projektu planu wprowadzono korektę 

tego sięgacza, który został skrócony do wysokości zabudowy szeregowej i to jest w zasadzie 

jedyna zmiana, która nastąpiła w trakcie procedury. W tej chwili wykładamy ponownie plan 

do publicznego wglądu i jeśli miałby Pan jakieś pytania to zapraszam. 

 

Pan /.../* 

Ja jestem zadowolony z tego, co jest teraz bo to jest właściwie jedyne realne, ponieważ tam 

były jednak ogrodzenia z obu stron, 8 m droga, więc to jest, niedużo zyskujemy, ale realnie 

zyskujemy bo tutaj po prostu nie ma żadnej drogi, o to chodzi, że tu kłopot był największy, to 

jest wąskie gardło zdecydowanie. Wczoraj rozmawiałem z właścicielką tej reszty drogi, ona 

jest jak najbardziej teraz ugodowo nastawiona bo już nie liczy na to, że miasto od niej weźmie 

i zapłaci jej grube tysiące bo ona sobie wyobrażała, że będzie miała za to działkę 10 a w 

Krakowie, w miarę możliwości blisko Rynku, zamiast tej drogi, a jak nie ma miasto 

pieniędzy, ale jeżeli ona kupiła to za 10 tys., więc wczoraj już inaczej mówiła i tutaj 

planujemy, mieszkańcy, że ten kawałek wykupimy, żeby nie trzeba było burzyć ogrodzeń z 

obu stron, co wiadomo, żeby nie nastąpiło w sytuacji aktualnej finansowej miasta, na to nie 

liczyliśmy i wobec tego dziękuję jeszcze raz Pani Dyrektor, Panu za uwzględnienie uwagi i 

myślę, że to jest takie racjonalne wyjście z sytuacji bo realne, tamto było nierealne, byłaby 

wirtualna droga poszerzona, ale tutaj nigdy z obu strony by się nie zgodzili, ani jeden ani 

drugi właściciel, żeby nowe ogrodzenia, na to miasto też by nie miało na pewno pieniędzy, 

Pan pewnie widział jakie to są ogrodzenia, więc jeszcze raz bardzo dziękuję i mnie ta zmiana 

odpowiada. 
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Zastępca Dyrektora Biura Planowania Przestrzennego – p. E. Szczepińska 

Dziękuję bardzo. Ja tylko chcę wyjaśnić, że uwagi były rozpatrywane przez Panią Elżbietę 

Koterbę – Zastępcę Prezydenta, osobę upoważnioną do rozpatrywania uwag w imieniu 

Prezydenta. I tylko przypomnę jeszcze termin wyłożenia do 22 stycznia, 5 luty termin 

składania uwag, 26 jako ostateczny termin do rozpatrzenia uwag, w wypadku gdyby nie było 

uwag to oczywiście my musimy tego terminu przestrzegać, przewidywany termin I czytania 

planu przez Radę i skierowanie właśnie na Sesję pod obrady Rady to 13 marzec tego roku. 

Dziękuję za udział. 

 

Pan /.../* 

Dziękuję bardzo Pani Prezydent i Pani Dyrektor też.  Czy ktoś się zgłosił do Biura oglądać ten 

plan? 

 

Projektant planu Pan Tomasz Babicz 

Na razie mamy zgłoszoną jedną osobę. 

 

Zastępca Dyrektora Biura Planowania Przestrzennego – p. E. Szczepińska 

Dziękuję za udział w dyskusji. 

 

 Na tym stenogram zakończono. 

 

Na podstawie kaset magnetofonowych 

stenogram wykonała: 

Maria Duś 

 

 

 
* wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 1 i 6 ustawy z dnia 29 sierpnia 1997 r. 

o ochronie danych osobowych (Dz. U. z 2002 r., Nr 101, poz. 926 z późn. zm.); jawność wyłączył Tomasz Gdula - 

podinspektor w Biurze Planowania Przestrzennego UMK 


